
Kultúrna komisia  pri OZ v Cíferi 

 

Zápisnica zo dňa  

30.11.2017 o 18:00 h 

 

 

Prítomní členovia kultúrnej komisie:   

PhDr. Adriana Krupová (predsedníčka), PharmDr. Anna Michalcová, PaeDr. Hilda Lanáková, 

MUDr. Viliam Hafner, Dušan Caja, Iveta Puchoňová, Eva Masarovičová, Nora Masaryková 

 

Hostia: Mgr. Maroš Sagan, PhD., Ing. Miriam Gašpárková, Iveta Chmúrová 

 

Zapisovateľ: Ing. Martina Habiňáková 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Zhodnotenie plnenia bodov z poslednej zápisnice zo dňa 24.10.2017 zo zasadnutia KK 

3. Vyjadrenie k článku z časopisu Cíferpress č.11./2017 

4. Plán kultúrnych podujatí na rok 2018 

5. Informácia o pripravovanej besede s názvom s PhDr. Katarínou Nádaskou, PhD. 

6. Príprava Cíferských vianočných trhov 2017 

7. Rozličné 

 

 

Bod 1.  

Otvorenie  

 

Zasadnutie Kultúrnej komisie (ďalej len „KK“) otvorila predsedníčka PhDr. Adriana 

Krupová, privítala starostu obce a prítomných členov KK.  

 

Bod 2. 

Pripomenutie bodov poslednej zápisnice zo dňa 24.10.2017 zo zasadnutia KK 

  

Predsedníčka KK pripomenula a zhodnotila plnenie bodov predchádzajúcej zápisnice zo 

zasadnutia KK. 

 

Bod 3. 

Vyjadrenie k článku z časopisu Cíferpress č.11./2017 

 

Na základe článku na titulnej strane časopisu Cíferpress č. 11/2017 o vyhlásení roku 2018 za 

rok M.Sch.Trnavského vznikla diskusia o dôvodoch tohto pomenovania.  MUDr. Haffner  dal do 

pozornosti viacero zásluh tohto významného hudobného skladateľa, okrem iného jeho podporu pri 



založení speváckeho zboru v Cíferi,  Členovia KK potvrdili svoje rozhodnutie z posledného 

zasadnutia – vyhlásiť rok 2018 za rok M. Sch. Trnavského.   

 

 

Bod 4. 

Plán kultúrnych podujatí na rok 2018  

 

a) Členovia KK majú možnosť do 15.12.2017 pripomienkovať Plán kultúrnych podujatí na 

rok 2018. 

  

b) MUDr. Haffner oznámil zmenu termínu Trojkráľového koncertu zo 6.1. na 7.1.2018, ktorá 

bola obratom zapracovaná do plánu. Na tento koncert pozval OcÚ Cífer účinkujúcich zo 

súboru Drietomanka, náklady na jeho úhradu budú sčasti kompenzované z príspevkov 

poslucháčov na dobrovoľné vstupné. 

 

c) Predsedníčka KK poprosila prítomných o spoluprácu pri propagácii XVII. Obecného 

plesu, ktorý sa bude konať 27.1.2018. 

 

d) Starosta predstavil komisii zámer usporiadať akciu s názvom Folkové popoludnie, ktorá sa 

uskutoční v Cíferi dňa 14.7.2018. Plánuje pozvať päť folklórnych súborov z rôznych 

oblastí: obec Telnice (Morava), obec Valašská Polánka (Morava), Cífer (západné 

Slovensko), 1 súbor zo stredného Slovenska a 1 súbor z východného Slovenska.  

 

e) Pani Puchoňová osloví súbor gajdošov (z Malej Lehoty), či by sa mohli vystúpiť na tomto 

podujatí.  

 

Bod 5. 

Beseda s názvom „Zimné zvykoslovie“ s PhDr. Katarínou Nádaskou, PhD. 

 

Predsedníčka KK poďakovala PaedDr.Lanákovej za sprostredkovanie prednášky. Navrhla 

šíriť osvetu, aby sa na tejto prednáške mohlo zúčastniť čo najviac záujemcov.  

 

Bod 6.  

Cíferské vianočné trhy 16.12.2017 

 

Predsedníčka KK vyzvala prítomných zástupcov cíferských združení, aby do 8.12.2017 

nahlásili svoj záujem prispieť svojimi produktami na vianočných trhoch. 

V rámci tohto podujatia, MO Matice Slovenskej v Cíferi usporiada každoročnú výstavu vianočných 

symbolov pod názvom Čaro Vianoc v malej sále DK. 

 

 

 

 

 



Bod 7. 

Rozličné 

 

a) Návrh tanečného programu v DK. Pani Chmúrová navrhla uskutočnenie tanečnej akcie 

s názvom Tanečný maratón, ktorý by bol zameraný na všetky vekové kategórie. 

Sprievodným programom sú súťaže a ochutnávka zdravých potravín. Program by sa 

uskutočnil v DK, predbežné náklady 700 eur. Vzhľadom na to, že v požadovanom termíne 

je sála DK obsadená, bol diskutovaný nový návrh termínu, najmä 30. december. Táto vec 

zostala zatiaľ otvorená, v prípade trvajúceho záujmu sa p. Chmúrová obráti na OcÚ. 

 

b) Pani Chmúrová ďalej prezentovala domácu spoločenskú akciu, ktorej účelom by bolo 

privítanie detí do života (do dovŕšenia veku 3 mesiacov). Konala by sa v domácnostiach 

v rodinnom kruhu, podľa starých tradícií. Uvítanie by si rodiny mohli u nej objednávať. 

Podobne aj tento návrh zostal v rovine ponuky.  

 

c)  Pán starosta vyslovil potešenie, že v KK môže privítať mladú členku pani Masarykovú. 

Uvíta jej názory a nápady na podujatia pre mladšiu vekovú kategóriu. 

 

d) Pani Masaryková navrhla akciu Lampiónový sprievod, do ktorého by sa mohol zapojiť 

každý. KK návrh prijala, predbežný  termín toho podujatia bol stanovený na 9.11.2018. 

e) Predsšdníčka KKnavrhla v lete 2018 usporiadať Kinematograf – prírodný amfiteáter na 

štadióne, pre všetky vekové kategórie.Pán starosta plánuje zakúpiť premietačku a filmy. . 

 

f) Pani Puchoňová, ponúkla zorganizovanie koncertov známych hudobných skupín 

sprostredkovateľskou firmou.  

 

 

 

Na záver sa členovia KK dohodli na zvolaní ďalšieho zasadnutia KK, ktoré bude v marci 

2018. 

 

Predsedníčka KK uzavrela zasadnutie KK, poďakovala prítomným za účasť a s prianím 

krásneho adventu a veselých Vianoc sa so všetkými rozlúčila. 

 

. 

 

Zapisovateľ: Ing. Martina Habiňáková 

 

Overila: PhDr. Adriana Krupová v. r. 

 


